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П Р О Т О К О Л 

 
От заседание № 1/2022 на Общо събрание на ИБИР при БАН, състояло се на 

25.01.2022г. 

 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 35 члена 

Присъстващи: 29 члена на ОС при ИБИР-БАН 

Отсъстващи: 6 члена на ОС при ИБИР-БАН, всички по уважителни причини 

 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН доц. Иван Бочев открива заседанието на 

ОС на учените в ИБИР-БАН при следния дневен ред: 

1. Приемане отчета на Института за 2021г. 

2. Предложение за гласуване от ОС на ИБИР-БАН на възможности за социално 

подпомагане по фонд СБКО: закупуване на ваучери за храна, вода или друго 

социално подпомагане на служителите 

/Забележка: Предложенията по тази точка са обсъдени и гласувани във формат 
Разширено общо събрание на всички служители на ИБИР./ 

3. Разни: Съобщение от Директора на ИБИР проф. С. Хайрабедян, дбн 

Така предложеният дневен ред се подлага на гласуване и се приема единодушно. 

Доц. И. Бочев дава думата на Научния секретар доц. М. Мурджева, за да представи отчета 

на ИБИР-БАН за 2021г. 

В рамките на представянето на научния отчет на Института, доц. Т. Димова и проф. С. 

Хайрабедян запознават членовете на ОС, под формата на кратко експозе, със своите 

предложения за „Най-значимо научно постижение на ИБИР за 2021г.“. 

След гласуване с резултат:      18 гласа „ЗА“ предложението на проф. С. Хайрабедян 

                                                      9 гласа „ЗА“ предложението на доц. Т. Димова 

                                                      2 гласа „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“, 

за най-значимо научно постижение на ИБИР за 2021г. се одобрява предложението, 

направено от проф. С. Хайрабедян. 

Доц. И. Бочев подлага така представения отчет на гласуване. 

Отчетът на ИБИР-БАН за 2021г. е приет единодушно. 

 

По т. 2 от дневния ред, директорът на ИБИР проф. С. Хайрабедян и главният счетоводител 

на Института Р. Стойкова разясняват, че предложението е свързано с условията на труд и 

допълнителното стимулиране на служителите, както и че отделянето на финансови средства 

по фонд СБКО не носи задължителен характер и ще бъде осъществено само при наличието 

на бюджетен излишък. Г-жа Р. Стойкова допълва, че е необходимо ежегодно одобрение с 

решение на ОС на ИБИР-БАН за ползването на средства от фонд СБКО. 
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Доц. И. Бочев подлага на гласуване предложението за одобрение на възможността за 

социално подпомагане по фонд СБКО. 

Предложението е прието единодушно. 

 

По т.3 от дневния ред, директорът на ИБИР проф. С. Хайрабедян прави следните съобщения: 

а) Подготвени и изпратени в ЦУ на БАН са документите за оценка на риска, свързан с 

финансовото управление, човешките ресурси, научната и развойна дейност на Института. 

б) Поради остаряла инфраструктура като сграден фонд се повишава общата стойност на 

режийните разходи и е налице честа нужда от ремонти.  

в) Изплатени са досегашните задължения на ИБИР. 

г) Осъществен е спешен ремонт на сграда „Епизоотология“, за което е усвоен допълнителен 

заем.  

д) Предприемат се действия за намаляване на излишните разходи с цел увеличаване на 

средствата за допълнително възнаграждение на служителите и поддръжка на сградния фонд. 

е) Ще се субсидира допълнителното възнаграждение за ОНС „Доктор“ и НС "Доктор на 

науките". 

ж) Разпределението на средствата по К2 ще бъде разгледано както на НС, така и на ОС на 

ИБИР. 

з) Съобразно изискванията на МОН, през настоящата година ще се развие бизнес стратегия 

за поддържане на оперативните разходи. 

и) С цел намаляване риска от аварии, ползването на апаратурата в Института ще се 

осъществява единствено от обучен персонал и съобразно разработените стандартни 

оперативни процедури. 

Проф. С. Хайрабедян призовава ръководителите на секции да организират и осигурят 

бракуването на старо и неизползваемо оборудване. 

 

Поради изчерпване на точките от дневния ред, доц. И. Бочев закрива заседанието. 

 

 

Предс. на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/доц. И. Бочев/ 

 


